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Wniosek

Szanowna Pani Burmistrz, Panie Przewodniczący,

w związku z interwencjami mieszkańców Dąbrowy Leśnej i Zachodniej zwracam
się z wnioskiem w następujących sprawach: I

1. W związku z prośbą Zarządu Osiedla Dąbrowa Zachodnia o pomoc
w podjęciu przez Urząd Miejski działań mających na celu organizację tymczasowego
przystanku linii 250 na ulicy Zachodniej — proszę o interwencje w tej sprawie. z
Korespondencja prowadzona przez Zarząd Osiedla z ZTM I KMŁ pokazuje, że
następuje przerzucanie odpowiedzialności za stan obecny z jednej instytucji na drugą
i nie prowadzido załatwienia problemu. Bez wsparcia swoich władz mieszkańcy są
bezsilni wobec „niemożności” załatwienia tej, wydawałobysię banalnej, sprawy.

Zarząd Osiedla wnioskował również o ustanowienie ograniczenia prędkości I

dopuszczalnej dla ruchu naulicy Zachodniej i Sierakowskiej. Proszę o informacje, czy
i jakie działania zostały podjęte w tej sprawie? Postulaty mieszkańców, zawarte I

w mailu Zarządu Osiedla Dąbrowa Zachodnia z 2 lipca br. zasługują na pilną
realizację.

2. Składam wniosek o wykonanie konserwacji ławeczek ustawionych w ciągu
ul. Akacjowej. Po dwóch latach użytkowania wymagają pilnego pomalowania.

3. Zwracam się z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli nad poprawnością
i sposobem wykonania nawierzchni na ul. Granicznej. Mieszkańcy ulicy Kwiatowej
obawiają się, że nie wykonano prawidłowych odwodnień i woda opadowa będzie
gromadzić się przy posesjach naul. Kwiatowej z powodu ukształtowania terenu (ul.
Graniczna jest „wyż Kwiatowa). Wątpliwości mieszkańców budzi sposób
wykonania nawierzchni zwłaszcza na skrzyżowaniu Graniczneji Kwiatowej.



4. Prośbao informacje, czy dokonano korekty projektu przebudowy tej samej
ulicy Granicznej przy skrzyżowaniu z ul. Akacjową w taki sposób, alby nie wycinać
rosnących na poboczudrzew.Mieszkańcyinterweniowali w tej sprawieale obawiają
się czy interwencja została załatwiona pomyślnie?

5. Czy Urząd podjął rozmowyzfirmą Orange, właścicielem działki, na której
rosną wysokie, suche topole, które grożą zawaleniem, stanowią zagrożenie dla
mieszkańcówi dodatkowo szpecąokolice? Jakie są możliwości zmuszenia właściciela
działki do wycinki suchych drzew?

6.Czy rozpoczęto działania mające na celu wymalowanie pasówi utworzenie
przejścia dla pieszych przez ulicę Akacjową przy skrzyżowaniu z ul. Pionierów?
Interwencjew tej sprawie składam od początku kadencji. Za chwilę rozpoczyna się rok
szkolnyaprzejścia wciąż nie ma.

7.Nie zostało również odnowionei lepiej zabezpieczone przejście dla dzieci
przez ul. Partyzantów przy szkole. Ponawiam prośbę w tej sprawie.

8. Czy można prosić o wyposażenie budynku klubu przy Akacjowej
w podstawowe środki czystości, jak mydło, ręczniki papierowei papier toaletowy?

9. Proszę również o dokonywanie stałego przeglądu stanu technicznego
urządzeń zabawowych na placu zabaw przyul. Partyzantów w Dąbrowie, gdyżz racji
wiekui stanu zużycia wymagają stałej uwagii bieżącej konserwacji

Proszę o mailową lub telefoniczną informacje o podjętych działaniach
w przedstawionych sprawach

Z wyrazami szacunku
Agnieszka Zdunek
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